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Til mødet var mødt:
• Jens Watson
• Mads Kaae Andersen
• Steven Gjelstrup Poulsen
• Josefine Lund Ludvigsen
• Dennis Sødal Christensen

Valg af dirigent:
Josefine blev valgt som dirigent.

Økonomi:
Der står ca 15.000 kr på kontoen.

Siden sidst:
Vi er i gang med GamersWeekend 50.

Vi har været nødt til at aflyse to arrangementer pga. coronavirussen.

Jens og Rasmus har hjulpet Orla med at sætte lydisolerende plader i loftet i hestestalden, så 
akustikken er bedre til GamersWeekends.

Vi har smidt vores markhus ud og vognen er givet væk.

Eventuelt:
Vi vil gerne købe noget laserskåret Mordheim-terræn. Steven kigger på det.

Jens og Mads rydder op i vores nuværende terræn, og smider det ud som er i stykker.

Vi vil gerne betale noget af/ hele akustikforbedringen i hestestalden. Vi aftaler i løbet af ugen, hvor 
meget vi giver, da vi endnu ikke ved, hvor meget det har kostet.

Dennis kunne godt tænke sig, at vi havde et ekstra dankort. Det skaffer Steven og Dennis, og de 
tjekker evt. op på, om det, vi har, mangler en kode.

Jens vil gerne afholde en Ringenes Herre-turnering til NørdCon til oktober.

Vi regner med at holde GamersWeekend igen til august og oktober eller november.

Næste møde:
Næste møde bliver til næste GamersWeekend.

Inden næste møde:
- Alle i bestyrelsen har meldt sig ind i foreningen.
- Steven har fundet Mordheimterræn vi kan købe og evt. købt det.
- Mads og Jens har ryddet op i vores terræn.
- Vi har betalt Orla for loftet.
- Dennis og Steven har skaffet dankort.
- Steven har inviteret til GamersWeekend51


